
П Р О Т О К О Л № 4 

засідання громадської ради при обласній державній адміністрації 

 

м. Черкаси        24 червня 2015 року 

 

Голова: Скалько О.І. – голова громадської ради при обласній державній 

адміністрації (далі – громадська рада)  

Секретар: Овчарова Т. М. 

 

Присутні: члени громадської ради: Бамбула В. В., Бублій М. Ф., Галаєва О. М., 

Демченко М. В., Ільченко О. О., Мойсієнко В. М., Назаренко В. А., 

Піднебесний Ю. Д., Прогнімак Я. І., Рекун А. І., Слинько С. В., Стадник В. В., 

Ткаченко М. В., Феофілова В. В., Фізер І. В., Шмиголь С. О. 

 

Запрошені: директор Департаменту інформаційної діяльності та комунікацій  

з громадськістю обласної державної адміністрації Пасічник С. Л.; кандидат  

на посаду директора Департаменту капітального будівництва обласної 

державної адміністрації Дяченко В. В.; ініціативна група с. Геронимівка 

Черкаського району (Редько Т. Г., Сегеда Я. Ю., Казка Л. П.); представники 

громадської організації «САМООБОРОНА МАЙДАНУ В ЧЕРКАСЬКІЙ 

ОБЛАСТІ» Гронський Ю. О., Дувінський О. Л. 

 

Порядок денний: 

1. Про кандидата на посаду директора Департаменту капітального будівництва 

обласної державної адміністрації.  

2. Про участь членів громадської ради у засіданнях. 

3. Про надання послуг з водопостачання в с. Геронимівка Черкаського району. 

4. Про проект формування спроможних територіальних громад в Черкаській 

області. 

5. Різне. 

 

1. Про кандидата на посаду директора Департаменту капітального 

будівництва обласної державної адміністрації. 

СЛУХАЛИ: Дяченко В. В. поінформував, що має відповідну освіту – інженер-

будівельник, досвід роботи в будівельній галузі, до 2009 року працював 

керівником управління капітального будівництва Черкаської міської ради, далі 

– за фахом у ТОВ «Маяк-Худяки».  

ВИСТУПИЛИ: Феофілова В. В., Мойсієнко В. М., Рекун А. І., Бублій М. Ф., 

Фізер І. В., Скалько О.І. звернулися до кандидата на посаду директора 

Департаменту капітального будівництва обласної державної адміністрації 

Дяченка В. В. із запитаннями стосовно корупції у сфері капітального 

будівництва, співпраці з громадськими організаціями щодо контролю  

за проведенням тендерів, мети приходу на посаду, проведення аналізу 

інфраструктури м. Черкаси (зокрема, житла), подальших позитивних змін  

в роботі Департаменту капітального будівництва обласної державної 
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адміністрації, значного збільшення кошторису на реконструкцію очисних 

споруд в м. Золотоноша, який відповів на поставлені питання; запропонували 

направити всі зусилля на недопущення неправомірних дій, проводити 

консультації з людьми, які будуть жити або користуватися об’єктами,  

та враховувати думку громади. 

Слинько С. В. зазначив, що про результати розгляду громадською радою 

кандидатури Дяченка В. В. буде поінформовано голову обласної державної 

адміністрації.  

 

2. Про участь членів громадської ради у засіданнях. 

СЛУХАЛИ: Шмиголь С. О. доповів, що відповідно до п. 4.7 частини другої 

регламенту члени громадської ради можуть бути виключені у разі  

їх систематичної відсутності на засіданнях більше ніж 2 рази. 

Так, були відсутні 3 і більше разів – Борисова Т. Л., Гаркавенко А. М., 

Громовський Ю. Д., Литовченко В. М., Стрижак О. В., Харченко А. О., відсутні 

2 рази – Мірошниченко К. В. 

ВИСТУПИЛИ:Феофілова В. В., Слинько С. В. запропонували організувати 

електронне голосування щодо виключення членів громадської ради,  

які відсутні на засіданнях 3 і більше разів, колегії громадської ради прийняти 

рішення про зміни до положення. 

 

3. Про надання послуг з водопостачання в с. Геронимівка Черкаського 

району. 

1) СЛУХАЛИ: Редько Т. Г. повідомила, що жителям с. Геронимівка 

Черкаського району послуги з водопостачання надаються через посередника 

КП «Благоустрій» (с. Геронимівка), заборгованість перед 

КП «Черкасиводоканал» за ці послуги складає 930 тис. грн.,  тарифи в 2-3 рази 

вищі ніж у м. Черкаси, депутати сільської ради та сільський голова не виносять 

на розгляд сесії питання стосовно прийняття рішення про водопостачання 

безпосередньо КП «Черкасиводоканал» без посередника – сільського 

КП «Благоустрій»  та звернулася до громадської ради з проханням допомогти 

провести «круглий стіл» щодо надання послуг з водопостачання  

та водовідведення жителям с. Геронимівка безпосередньо 

КП «Черкасиводоканал» без геронимівського комунального підприємства-

посередника.  

 

ВИСТУПИЛИ: Феофілова В. В. зауважила, що оскільки скоро відбудуться 

місцеві вибори, жителям необхідно самим звернутися до депутатів сільської 

ради з прохання допомогти у вирішенні питання водопостачання, в іншому 

випадку – жителі можуть не проголосувати за цих кандидатів у депутати  

на чергових виборах. 

Слинько С. В., Скалько О. І., Назаренко В. А. запропонували звернутися листом 

до обласної державної адміністрації; запросити журналістів, щоб депутати  

у присутності представників засобів масової інформації прозвітувати  

про роботу перед мешканцями; подати заяву на ім’я сільського голови  
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від Народної ради про проведення засідань сільської ради відкрито  

з даного питання. 

Скалько О. І. зазначив, що Рекун А. І., інші представники громадської ради 

готові допомогти ініціативній групі с. Геронимівка Черкаського району 

організувати заходи з метою вирішення порушеного питання. 

 

4. Про проект формування спроможних територіальних громад  

в Черкаській області. 

СЛУХАЛИ: Пасічник С. Л. представив на розгляд громадській раді проект 

формування спроможних територіальних громад в Черкаській області,  

запропонував висловити думку щодо проекту та запросив представників 

громадської ради прийти на засідання сесії обласної ради і підтримати проект 

перспективного плану формування територій громад Черкаської області. 

ВИСТУПИЛИ: Назаренко В. А., Прогнімак Я. І., Бублій М. Ф., 

Гронський Ю. О., Скалько О. І., Ткаченко М. В., Піднебесний Ю. Д., 

Слинько С. В. звернулися із запитаннями та зауваженнями щодо моделювання, 

прав і повноважень місцевих громад, їх подальшої роботи, розпорядження 

коштами, механізму розподілу земель громади, проведення місцевих виборів. 

 

5. Різне. 

СЛУХАЛИ: Скалько О. І. запропонував визначитись із датою проведення 

планових засідань громадської ради, наприклад перша середа місяця о 17.00.  

 

 

 

 

Голова         О. Скалько 

 

Секретар         Т. Овчарова 


